
1 

 

Z á p i s 

z jednání kontrolního výboru konaného dne 15. 2. 2023 
                                

Zúčastnili se členové KV: Ing. František Sokol MBA, Ing. Michal Statevský, Bohumil 

Rydrych, Petr Vileta, MUDr. Věra Pavlíčková, Mgr. et Mgr. Karel Duda, David Soukup; 

Omluven: Ing. Ivana Petrová, Kristýna Sudová; 

Neomluven: -   

Host: - 

 

Jednání kontrolního výboru bylo zahájeno v 15:30 v zasedací místnosti č. 101 v budově ÚMO 

Plzeň 2 - Slovany.  

 

A) Program 

 

- zahájení 

- plnění úkolů z minulého KV 

- zadání nových úkolů 

- diskuse (různé) 

- závěr  

 

Bylo hlasováno o programu jednání kontrolního výboru: 

Pro: 7                Proti: 0                          Zdržel se: 0  

 

 

 

B) Plnění úkolů z minulého KV 

 

1) Byly předloženy zápisy o provedených kontrolách: 

• Zápis č. 3/23 / předložil Ing.Sokol / kontrola komunikací v době kalamitní situace – 

tvorby náledí – chodník v areálu VOŠ/SOŠ Elektrotechnická zcela neschůdný; po 

nahlášení situace OŽP byl zajištěn posyp; 

• Zápis č. 4/23 / předložil Ing. Sokol /- kontrola umístění nádob na posypový materiál a 

jejich doplnění– v jenom případu zjištěno malé množství posypového materiálu /bylo 

následně  doplněno /, jinak bez závad; kontrola schůdnosti lávky přes přivaděč U 

Seřadiště / K Dráze – v pořádku -proveden posyp pískem; 

• Zápis č. 5/23 / předložil Ing. Sokol /- zjištění nepovolené skládky v Božkově /u lávky 

na Koterov/ - vznesen požadavek na provedení úklidu – OŽP přijal opatření 

k odstranění nedostatků; 

• Zápis č. 6/23 / předložil Mgr. Duda / - kontrola autovraků, stanovišť na separovaný 

odpad a velkokapacitní kontejnery, provádění zimní údržby, umístění a doplnění 

nádob na posypový materiál, kontrola smluv na provádění zimní údržby - vše bez 

závad; 

• Zápis č. 7/23 / předložil Ing. Statevský / - kontrola autovraků, stanovišť na separovaný 

odpad a velkokapacitní kontejnery, provádění zimní údržby, umístění a doplnění 

nádob na posypový materiál v lokalitě Blatenská, Sušická, Koterovská, Velenická, 

Barákova, Na Růžku –bez závad; 

 

• Originály kontrolních zápisů jsou uloženy v kanceláři zapisovatelky KV. 
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1) Členy KV byla provedena revize Smluv o dílo s fy Eliod s.r.o. a Západočeské 

komunální služby a.s. na provádění pravidelného úklidu veřejných prostranství a 

místních komunikací včetně zimní údržby a péče o městskou zeleň na konci 

vegetačního období, uzavřených v r. 2011 (včetně Dodatků č.1 a č.2  z roku 2013 a 

2016, které jsou nedílnou součástí uzavřených Smluv. V diskusi byla vznesena 

připomínka p. Soukupa ohledně potřeby lépe ve smlouvách formulovat požadavek 

ochrany travnatých povrchů a výsadby před jejich poničením (rozježděním) těžkou 

technikou v podzimním a zimním období - doporučení KV směrem k OŽP – zvážit 

možnost uvedení přesnější definice podzimních výhrabů do smluv tak, aby 

nedocházelo k poškození travních porostů. 

2) Na minulém KV pan Soukup upozornil na poškozování zelených ploch automobily 

firmy Marius Pedersen – vedoucí odboru OŽP Ing. Klečková zaslala firmě písemné 

upozornění s požadavkem předcházení těmto situacím v budoucnu. 

3) MUDr. Pavlíčková požadovala předložení dokladů ohledně přehledu materiálu, 

který byl poskytnut Ukrajině v rámci schválené pomoci. Ing. Sokol tyto podklady 

členům KV předložil. 

4) Ing. Sokol na odboru MIR prověřil důvody snímání houpacích prvků z DH 

v zimním období. Důvodem absence prvků je jednak bezpečnost dětí a jednak 

hospodárnost, neboť v zimních měsících dochází vlivem povětrnostních podmínek 

k poškození povrchů houpacích prvků. 

5) Předseda KV prověřil vybavenost DH v lokalitě Motýlí – Liliová herními prvky pro 

menší děti. Na základě diskuse mezi členy KV bylo doporučeno iniciovat schůzku 

pana Soukupa, Ing. Sokola a zástupce odboru MIR ohledně vyjasnění vhodnosti 

umístění herních prvků. 

6) Předseda KV prověřil fázi přípravy stavby dvou nabíjecích stanic na elektromobily 

v Částkově ulici. Investiční projekt SVSmP (spoluúčast MO P2-Slovany 150 000 

Kč). V současné době probíhá řízení, kdy zhotovitele stavby vybírá společnost ČEZ, 

stanice budou instalovány v blízkosti současné čerpací stanice MOLL, 

předpokládaný termín realizace 7/2023. 

7) Na minulém KV pan Soukup seznámil členy KV s aplikací vhodnou pro MŠ, a to 

digitalizaci aktualit a placení drobných poplatků pro rodiče dětí, které navštěvují MŠ. 

Ing. Statevský kontaktoval ředitele SITMP ohledně možnost instalace podobného 

programu v našem městském obvodu. Z odpovědi p. Šantory vyplývá, že program 

zajišťující tyto služby dle zadání SITMP je již k dispozici, ze strany MŠ však zatím 

není příliš velký zájem o jeho využití. Členové KV doporučují proto odboru EaP 

zajistit prezentaci programu ředitelkám MŠ našeho obvodu. 

 

C) Nové a trvalé úkoly 

 

1. Věnovat pozornost dlouhodobě odstaveným vozidlům - autovrakům. 

Provede: všichni členové výboru  

Termín: průběžně  

 

2. Kontrola pořádku v okolí stanovišť na separovaný odpad, komunální odpad a 

velkokapacitních kontejnerů. 

Provede: všichni členové výboru  

Termín: průběžně 

 

3. Kontrola provádění zimní údržby chodníků, komunikací a veřejných prostranství 

Provede: všichni členové výboru  
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Termín: průběžně 

 

4. Kontrola umístění a stavu nádob s posypovým materiálem 

Provede: všichni členové výboru  

Termín: průběžně 

 

5. Zajistit prezentaci plánu investic MO P2 na rok 2023 pozvaným zástupcem odboru MIR 

Provede: Ing. Sokol 

Termín: 15. 3. 2023 

 

6. Trvalé úkoly – viz usnesení KV č.1/2022 ze dne 7. 12. 2022: 

• Kontrola usnesení ZMO a RMO P 2-Slovany 

• Kontrola dodržování právních předpisů ostatními výbory a ÚMO P 2-Slovany 

• Plnění konkrétních úkolů uložených ZMO P 2-Slovany 

 

 

D) Připomínky a náměty / diskuse 

• Pan Soukup upozornil na uzavření smlouvy ÚMO P2 a České spořitelny ve věci 

spravování spořícího účtu. Z diskuse členů KV vyplynulo doporučení pro FV ZMO P2, 

posoudit nastavené parametry (úročení) této smlouvy vzhledem k očekávané výši 

průměrné úložky za rok a  dalším podmínkám  účtu. 

• V diskusi p. Rydrych zmínil zakázky na stavbu podií na akcích pořádaných MO P2 

s dotazem jak jsou zde dodržována pravidla platná pro jejich přidělování. Ing. Sokol 

zašle členům KV materiál pro přidělování zakázek ÚMO P 2-Slovany. 

• Pan Soukup upozornil na nebezpečnou dopravní situaci v ulici Zahradní. Zde je 

stanovena max. rychlost 30 km/h, auta ji ale nedodržují a dochází ke kolizním situacím, 

zejména v úseku ulice Zahradní vymezené ulicemi Habrová a Jedlová. KV doporučuje 

iniciovat jednání dotčených orgánů ohledně instalace zpomalovacího prahu na 

komunikaci. 

 

E) Přijatá usnesení 

- Nebylo přijato. 

 

Příští jednání KV se bude konat ve středu 15. 3. 2023 od 15:30 hodin v zasedací    

místnosti 101. 

 

 

V Plzni dne 16. 2. 2023  

 

 

Zapsala: Jana Burianová 

 

 

Ověřil: Ing. František Sokol, MBA  

                           

 


